
Generalforsamling 2013 afholdt på 

Hanebjergskolen (afd. Brødeskov) onsdag den 

20. marts 2013 

Dagsorden i henhold til vedtægterne. 

Omkring 15 husstande var mødt op til generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent. 

Tommy blev valgt til dirigent. Han takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var 

indvarslet iht. vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

Dirigenten gav ordet videre til formanden. 

2. Godkendelse af bestyrelsens beretning for 2012. 

Formanden fremlagde årsberetningen for 2012. 

 

Hele formandens beretning kan ses som Power Point show på foreningens hjemmeside – 

www.gfbrodeskovparken.dk/Referater. 

Vi synes fra bestyrelsens side at ovenstående er rimeligt fyldestgørende, og har således kun valgt at 

præcisere datoerne for havedagene i år 2013 og punktet ”Klage over plantekasser til kommunen”. 

Klage over plantekasser til kommunen: 

Hele ideen med plantekasserne, som har stået siden 2005, er at nedsætte farten og gennemkørslen til 

skolen. Kasserne har været en meget billig løsning, som har kostet lidt knofedt, og efter bestyrelsens 

opfattelse også haft en fin effekt i forhold til legende børn i kvarteret. 

På baggrund af klage fra Egon (nr. 4) til kommunen har Grundejerforeningen fået valget om at 

fjerne plantekasserne eller få en godkendelse. Bestyrelsen er af den opfattelse, at vi stadig skal have 

noget trafikdæmpende og hastighedsnedsættende. 

Hvis plantekasserne IKKE kan blive godkendt, så arbejdes der videre med andre trafikdæmpende 

løsninger. 

Trafikudvalget anført af Kim Wilsborg fra nr. 5 vil fortælle mere om dette under eventuel.  

Havedagene: 

Havedagene er allerede nu fastlagt til:  

http://www.gfbrodeskovparken.dk/Beretning_2011.pptx


 Søndag den 5. maj kl. 10.00-13.00 

og 

 Søndag den 18. august kl. 10.00-13.00 

Så sæt venligst Kryds i kalenderen. 

Der vil som sædvanlig være hygge og grill efter havedagen. 

Beretningen blev godkendt uden anmærkninger. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2012 med 

status til godkendelse. 

Kassereren indledte dagsordenspunktet med en gennemgang af det samlede regnskab for 2012 og 

redegjorde herunder for de enkelte udgiftsposter. 

Generalforsamlingen noterede sig det revisorgodkendte regnskabet uden anmærkninger. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2014. 

Budgettet for 2014 blev kort gennemgået. Bestyrelsen foreslog, at kontingent for 2014 fastholdes til 

3.500 kr. Det er bestyrelsens ambition om at have sparet et års kontingent op svarende til ca. 

150.000, så vi har en buffer til f.eks. et nyt slid lag asfalt. 

Bestyrelsens budgetforslag blev vedtaget. 

5. Fastsættelse af kontingent for 2014. 

Kassereren fremlagde bestyrelsens forslag til kontingent for 2014. Forslaget lød på fastholdelse til 

3.500 kr. 

Forslaget blev godkendt.  

6. Valg af bestyrelse, bestyrelsessuppleant, revisor og 

revisorsuppleanter. 

Peter Sandvang (nr. 35) trådte som formand ud af bestyrelsen.  

Frank Nordenskjold (nr. 3) trådte af som bestyrelsesmedlem men vil indgå i et udvalg for 

legepladsen/fællesarealet.  

Lars Schram (nr. 13) trådte af som suppleant. 

Mette Bregninge (nr. 13), Mikkel Winston (nr. 79) og Jesper de Lannoy Jacobsen (nr. 6) 

accepterede genvalg.  

Kurt Larsen (nr. 49) trådte ind i bestyrelsen. 



Bestyrelsen vil konstituere sig ved førstkommende bestyrelsesmøde med 4 medlemmer. 

Kim Wilsborg (nr. 5) og Mette (nr. 77) blev genvalgt som revisorsuppleant, og der er ingen 

ændringer i diverse udvalg. 

7. Indkomne forslag 

Frank fra nr. 3 fortalte på generalforsamlingen om Nabohjælp (http://www.nabohjælp.dk/), som er 

en gratis online service, der hjælper dig og dine naboer med at forebygge indbrud. Det 

Kriminalpræventive Råd anbefaler beboere at holde øje med nabolaget – med Nabohjælp får man 

sat nabohjælp i system. Med Nabohjælp kan du oprette dit eget private netværk af naboer og venner 

og forlade dit hjem med visheden om, at der er nogen, der holder øje med din bolig. Tilmelding skal 

ske på www.nabohjælp.dk. 

Bestyrelsen bakker op om forslaget og har tilmeldt grundejerforeningen. Der er allerede en del 

borgere fra Brødeskovparken tilmeldt Nabohjælp.. 

8. Eventuelt 

 Trafikudvalget anført af Kim Wilsborg fra nr. 5 gav en status over plantekasserne, herunder 

baggrunden for klagen og dialogen med kommunen. Trafikudvalget arbejder (i samråd med 

bestyrelsen) videre med fartdæmpende foranstaltninger, der kan godkendes af kommunen. 

 Mikkel (nr. 79) nævnte, at mulighederne for at få fiberbredbånd og telefoni (Yousee) til 

Brødeskovparken er større end hidtil, da der efterhånden er lagt fibernet ned i Nr. Herlev.  

Der var almen interesse for at vide mere om dette og dets muligheder, hvorfor Mikkel ville 

undersøge dette nærmere. 

 I forlængelse af Franks præsentation om Nabohjælp kan Kurt i nr. 49 tilbyde gratis 

montering af Falck alarmsystem (grundpakke) med 0 kr. i abonnement de første 3 måneder. 

Kurt arbejder hos Falck med ansvar for salg af Falck alarmssytemer. Han kan kontaktes på 

tlf. 2484 4736 og email: kul@falck.dk.    

 

Referent 

Jesper d. L. Jacobsen 

 


